
Bestyrelsesmøde torsdag d. 4. april 2024. 
 
Referat fra mødet. 
 
Bestyrelsen var fuldtallig, dog med afbud fra suppleanten. 
 
Dagsorden.: 

1. Hvordan kommer vi videre med Forsyningen og MSE. 
 Det blev besluttet at forsøge at få undersøgt om de skader der har 

været på drænrør og vejbrønd i forbindelsen med opgravningen af 
Kristiansmindevej er blevet udbedret igen inden opgravningen 
blev lukket. Morten tager kontakt til en bekendt, som kan udføre 
en kikkertundersøgelse af drænet. 

 Niels prøver at få et møde med forsyningens direktør Søren 
Mikkelsen. 

 Niels vil prøve at få fremskaffet et overslag på, hvad foreningens 
andel af det kommende asfaltarbejde bliver. 

 
2. Formalisering af arbejdsgruppernes mål og opgaver. 

 Niels og Robert vil i første omgang tage kontakt til banken for at 
høre om hvilke muligheder der er for at få en bedre forrentning af 
vores opsparingen. Derefter skal økonomigruppen mødes. 

 Legepladsgruppen er allerede i fuld gang med at undersøge 
diverse muligheder. At finde fondsmidler er en meget omfattende 
opgave, som kræver god forberedelse. Det blev besluttet at bruge 
lidt tid på grundigt at få undersøgt det virkelige behov for 
legepladsen fremtid. Det skal oplyses at ved nye 
legepladsprojekter, så er det helt andre krav til sikkerheden nu, 
end der er til den nuværende plads, hvilket har stor indvirkning på 
projektet pris. Det blev også besluttet, at såfremt gruppen ønsker 
at gå i offentligheden med noget information, skal det lige aftales 
med bestyrelsen formand først. 

 
3. Arbejdsdag på legepladen. 

 Niels finder en passende lørdag i slutningen af maj eller 
begyndelsen af juni. 

 
 


